
Els alcaldables 1983 

Ramon Masip: 
"Convergència, de dreta, 
no en té res" 
Quaranta-dos anys, casat i amb cinc fills, és president de 
la Unió de Veïns de l'Eixample, vocal de la Junta del 
Patronat Pompeu Fabra i Tresorer de l'Associació Paretana 
d'Ajut al Subnormal. Es declara partidari del benestar social 
abans que de les obres públiques i es presenta el primer de la 
llista de CiU a Parets. 

- Còm es veu el poble des de la posi-
ció de cap de llista convergent? 
- Una visió de conjunt és que el poble 
està il·lusionat amb les eleccions i em 
sembla que té ganes de donar-li un tomb 
a la situació que s 'ha donat fins ara. Es 
necessari donar-li un nou aire a l'Ajun-
tament. una mica més obert i reactivar, 
d'una manera clara. !a potenciació de 
tot el veïnat, la col·laboració i la integra-
ció del poble en l 'Ajuntament, cosa que 
no em vist que. fins ara. hagui sigut 
d'aquesta manera. 
- Des d'aquesta responsabilitat d'al-
caldable per Convergència, s'assu-
meixen les crítiques que U V E P ha fet 
a l'actual Consistori? El zero en infor-
mació, també? 
- N o sols ho assumim, sinó que és el pri-
mer punt en el qual es basa el nostre tre-
ball i la nostra formulació. Avanço que 
l'intenció nostre, si assolim el C o v e m 
del pxDble. és, primer de toL crear la 
Secretana Municipal d'Informació. 
D'aquesta manera es donarà comptes 
exactes del funcionament de l 'Ajunta-
ment amb tota minuciositat. 
- E s cert que Ramon Masip és un 
home pròxim a Esquerra Republi-
cana de Catalunya? 
- Si. estic a prop d 'Esquerra Republi-
cana i sóc simpatitzant d 'aquest partit. 
Precisament el que estiguin en aquesta 
llista no és més que un producte 
d 'acords que hi ha entre els dos partits. 
D'aquesta forma els qui són simpatit-
zants o militants d ' E R C s'incorporen, 
en pobles de població inferior als deu 
mil habitants, a les llistes de Convergèn-
cia amb el caire d'independents. Això és 
producte de llargues converses a m b 
Convergència i de la plena acceptació 
de programes paral·lels en el noranta-
nou per cent dels casos. 
• Aliança Popular presenta algunes 
persones vinculades a Unió de Boti-
guers. Ramon Masip és botiguer, 
còm es veu això? A P representa a 
Unió de Botiguers? 

- Com a representant de Convergència 
ho ignoro. Personalment com a comer-
ciant tinc de manifestar que jo no sóc 
membre d 'Unió de Botiguers. Vaig 
afiliar-me a U B P en el moment de la 
seva creació per sortir-ne uns mesos 
després. Per t a n t tot el que puguin fer 
aquests senyors ho ignoro completa-
m e n t 
- A Barce lona es par la d 'un possible 
pacte entre Convergència i A P , és 
plausible pensa r en un acord similar 
a Parets? 
- N o hi ha hagut ni tant sols contactes 
amb Aliança Popular a nivell de Parets i 
no pensem, en cap m o m e n t arribar a 
pactes, no ja a m b A P sinó amb ningú. 
Pensem assumir la nostra responsabili-
tat a soles. Si en un moment determinat 
en una votació, els nostres punts de vista 
coincidideixen amb qualsevol altre 
grup. serà perquè coincidiràn i perquè 
tothom valorarà que són coses efectives 
del poble. Això no significarà, però. que 
hi hagi pactes previs, ni amb A P , ni amb 
P S O E , ni amb P S U C . 
- N o fa gaire q u e Joan Reventós 
declarava a L ' A C T U A L I T A T que 

«Convergència és la dreta de Cata-
lunya». Masip és el representant de la 
dreta de Parets? 
- No. perquè he pogut comprovar, en 
establir contacte amb l'actual Conver-
gència de Parets, que de dreta no en 
té res. 
- Convergència, que a l'actualitat té 
un Conseller a l 'Ajuntament té possi-
bilitats d'arribar a ser la força majori-
tària a Parets? En que es bassaria per 
aconseguir la majoria? 
- En primer lloc en un programa social, 
molt progressista. Es un programa tre-
ballat per dotze persones que, a mes. 
crea unes comissions de treball en cada 
àrea. En conjunt pot arribar a formar-se 
un equip de quaranta persones, amb la 
fita primordial de millorar la qualitat dc 
la vida del ciutadà. 

- Parli del programa... 
- Creiem que serà el millor, per això no 
tenim necessitat de pactar amb ningú. 
Cal redistribuir les àrees de treball, que 
siguin menys atapiades. En Governació 
tenim projectes a anys llum de. fins i tot, 
moltes capitals d'arreu d 'Espanya. En 
Urbanisme seguim una linia de respecte 
absolut a la Llei del Sòl· a les lleis-dc 
Règim local i plans generals d'ordena-
ció. Q u e ningú es pensi que hi haurà 
blocs de pisos enmig de la carretera. Es 
pensa establir un borsi local de treball. 
Pel que fa a la comunitat casteliano-
pariant no volem discriminacions ni 
diferències. S'intentarà invertir la ten-
dència actual de manera que cada pes-
seta que paga ei ciutadà, el màxim 
percentatge possible li sigui retornat en 
serveis públics. 1 encara voldria afegir 
que Parets és un sol poble i no dos 
pobles. Un ciutadà ha de ser igual tant si 
viu a la Plaça de la Vila com si viu prop 
de la Riera Seca. tots són iguals i han de 
tenir un tractament igualitari. 

Hi ha hagut certa discriminació de part 
del Casc Antic vers l 'Eixample això és 
evident Aquesta situació ha donat una 
reacció per part de l 'Eixample de posar-
se a la defensiva. La nostra intenció es 
d'arribar a minoritzar aquestes diferèn-
cies intentant que desapareixin. Es una 
tasca molt llarga i profunda a la qual 
haurà de col·laborar tothom. Precisa-
ment uns dels qui caldrà que col·laborin 
són els sectors més tancats del Casc 
Antic. 
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